

各位親愛的家長：

為照顧學生多樣性，本學年學校透過富靈活性的新時間表，安排兼顧學習、成長及個人發展空間的課程。每位學生都擁有一個「個人化時間表」，下午學習時段學生的課堂都不盡相同。學生可按自己的潛能、專長、興趣和需要，參與不同的學習，讓他們能自主發展，各展所長。

此外，下午時段學生在老師的指導下完成功課及自學；能習慣地不依賴，不拖拉，自律自主地完成每日的學習進程，從而建立良好的學習習慣和規律的生活態度。當學生能在校內完成功課，放學後便不需急於去補習，以換取更多參與校隊、興趣班及培訓活動的機會，做到真正能夠「開心上學，愉快學習」。

本學年學校按照同學不同的興趣及專長，提供豐富多采的興趣班及活動。當中包括：資優課程：Lego、Vex、mBot 機械人及機關王；培養邏輯思維及創意的 Lego 小小建築師、3D 立體模型創作、電腦編程；在運動和藝術方面，有西班牙教練教授網球、香港欖球總會的欖球培訓班、羽毛球、電子音樂等。此外，專門為小一、小二學生而設的奧林匹克數學、足球及籃球班等。透過參與上述活動，學生不僅能增強自信心，逐步邁向自主學習，亦能鞏固及運用所學知識和技能，應付生活的種種挑戰。

很感恩上主為崇真學生安排這麼多豐富的學習體驗，讓校園生活倍添姿彩！

主佑大家！

周麗雄校長
2017年5月



Dear Parents,

May 2017

We are very concerned about our students in striking a balance on the time for studying and leisure activities. In light of this, in this year, we have designed a “personalized” timetable tailored for every student. As such, every student was promised with an optional afternoon learning session based on their interests, strength potential and or personal needs.

In addition, under the guidance of our teachers, students would be able to finish their homework smoothly right after the lunch hour and have more time to participate in school activities as well as other school team trainings and societies, achieving the goal of “Happy schooling & Joyful learning”.

Apart from the student-initiated learning mentioned above, we have also tailored made various courses for the gifted and more able students to fully utilize their potentials. They include the STEM, robotics and coding courses with the involvement of science and technology knowledge, the Creative LEGO, Robotics programming and 3D modeling courses which aimed at creativity, logical thinking and problem solving skills; the tennis, Rugby and Badminton trainings aimed for sports talents and the Electronic music class aimed for music talents.

With God’s blessing, our school year has been a fruitful one.

With blessings!

Chau Lai Hung (Principal)

